

## Centra Gas Manitoba Inc. Fiscal 2025 General Rate Application

Centra Gas Manitoba Inc. (Centra), Manitoba Hydro's natural gas subsidiary, has applied to the Public Utilities Board for the following adjustments to natural gas rates:

- Interim approval of a 4.5% general revenue increase effective November 1, 2024, to be finalized at the conclusion of the Application review process; and
- Approval of adjustments to rates that include costs to transport natural gas to Manitoba for distribution to customers' homes and businesses, and the costs to store natural gas in the summer months for use in the winter.

The proposed general revenue increases are needed to ensure Centra has the revenue to run the natural gas system and perform maintenance as needed to continue to provide reliable, safe and effective service to customers.

For an average residential household, the proposed November 1, 2024 rates result in an annual bill increase of \$24. Residential bills would increase approximately 3.9%, while bills for Large General Service customers would increase between 0.2% and 3.3%, depending on consumption. The bill impacts for High Volume Firm, Mainline and Interruptible customers will be communicated directly to those customers.

Further details of Manitoba Hydro's Application are available at: [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca)

You can share your views on the proposed rate increases with the Public Utilities Board in three ways:

- **As a Presenter** – If you want to make a virtual or in-person formal presentation to the Public Utilities Board on this matter and are willing to respond to questions about your presentation, please go to [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca) and apply to become an approved Presenter. Presentations are limited to a maximum of 10 minutes.
- **Written comment** – If you would like to comment in writing on the rate increase, please go to [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca) and provide your written comment.
- **As an approved intervener** – If you want to actively participate in the public hearing as an Intervener, please go to [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca) and apply for Intervener status. Interveners are required to represent the interests of a significant group of customers and may be required to combine their intervention with others representing similar interests.

---

Manitoba Public Utilities Board  
400-330 Portage Avenue, Winnipeg  
Manitoba R3C 0C4  
Phone: 204 945 2638  
Email: [publicutilities@gov.mb.ca](mailto:publicutilities@gov.mb.ca)

---



Five days notice required.



Wheelchair access is available.

## Centra Gas Manitoba Inc. Demande du taux général : Exercice financier 2025

Centra Gas Manitoba Inc. (Centra), la filiale de gaz naturel de Manitoba Hydro, a fait demande à la Régie des services publics pour les ajustements suivants aux taux de gaz naturel :

- L'approbation provisoire d'une augmentation de 4,5 % des revenus généraux à compter du 1er novembre 2024, qui sera finalisée à la fin du processus d'examen des demandes et;
- L'approbation de l'ajustement des taux qui inclut les coûts de transport du gaz naturel au Manitoba pour la distribution aux maisons et aux entreprises des clients, et les coûts de l'entreposage du gaz naturel pendant l'été pour utiliser pendant l'hiver.

Les augmentations des revenus généraux proposées sont nécessaires pour assurer que Centra obtient le revenu requis pour gérer et maintenir le système de gaz naturel pour fournir un service fiable, sécuritaire et efficace aux clients. .

Pour une résidence moyenne, les taux proposés pour le 1er novembre 2024 entraînent une augmentation annuelle de la facture de 24 \$. Les factures des services résidentiels augmenteraient d'environ 3,9 %, tandis que celles du service général grande puissance augmenteraient de 0,2 % à 3,3 %, selon la consommation. L'impact sur la facture pour les clients du service ininterrompu à volume élevé, du service ininterrompu ligne principale et du service interruptible sera communiqué directement à ces clients.

Plus de détails sur l'application sont disponibles à :  
[www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca)

Vous pouvez partager votre perspective sur les augmentations proposées avec la Régie des services publics de trois manières :

- **En tant que présentateur** – Si vous souhaitez faire une présentation officielle, en personne ou virtuellement, à la Régie des services publics sur cette question et que vous êtes prêt à répondre aux questions concernant votre présentation, veuillez consulter le site [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca) et demander à devenir un présentateur approuvé. Les présentations sont limitées à un maximum de 10 minutes.
- **Commentaire écrit** – Si vous voulez partager un commentaire écrit sur l'augmentation proposée, veuillez consulter le site [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca) et laisser votre commentaire.
- **En tant qu'intervenant approuvé** – Si vous voulez participer activement à l'audience publique en tant qu'intervenant, veuillez consulter le site [www.pubmanitoba.ca](http://www.pubmanitoba.ca) et demander le statut d'intervenant. Les intervenants sont demandés de représenter les intérêts d'un groupe important de clients et peuvent être demandés de combiner leur intervention avec celle d'autres intervenants représentant des intérêts similaires.

Régie des services publics du Manitoba  
400-330 avenue Portage  
Winnipeg, Manitoba R3C 0C4  
Téléphone : 204 945 2638  
Courriel : [publicutilities@gov.mb.ca](mailto:publicutilities@gov.mb.ca)



Donner cinq jours de préavis.



Salle accessible aux fauteuils roulants.